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Punten voor de rondvraag commissie Sociaal Domein dato 21 januari 2019 

 

Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder R. Meijers 

AB V. Marx Bewindvoering  

 Zijn er op Maastricht Heuvelland niveau acties om iets te doen aan 
hoge kosten?  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Als mensen officieel geen bewindvoering meer nodig hebben, 
kunnen ze het op vrijwillige basis voortzetten, kunnen we er van 
uitgaan dat de gemeente dan niet meer hoeft te betalen? 

 
Tot slot nog een idee: wellicht is het mogelijk dat de Heuvelland 
gemeenten en Maastricht zelf een of twee bewindvoerders aanstellen 
en mensen adviseren deze te nemen, waardoor en de kosten gedrukt 
worden en mensen niet in handen vallen van malafide bewindvoerders. 
 

De 6 gemeenten uit de regio Maastricht-Heuvelland 

hebben samen met de beschermingsbewindsvoerders 

afspraken gemaakt over de onderlinge samenwerking. 

Die afspraken zijn vastgelegd in het convenant  

‘Beschermingsbewindvoering 2018-2019’. Dit convenant 

vormt de basis voor verdere samenwerking en borging 

van de kwaliteit.   

Het doel is om mensen die onder bewindvoering staan te 

beschermen en te begeleiden naar een gezonde 

financiële situatie. Zo regelt het convenant onder andere 

dat mensen al budgetbeheer kunnen krijgen tijdens de 

wachttijd voorafgaand aan de gerechtelijke afspraak 

zodat de schulden niet verder oplopen. 

Verder wordt het wetenschappelijke instrument Mesis 

(screeningsinstrument schuldhulpverlening en 

beschermingsbewind) ingezet dat normaal alleen wordt 

ingezet bij schuldsanering. Dit levert een gedegen 

oordeel op over wat iemand aan hulp nodig heeft. 

Vervolgens wordt er gekeken of er een andere  adequate 

voorziening geboden kan worden, waardoor de kosten 

binnen de perken blijven. 

 

 

Enkel als de rechtbank het bewind heeft uitgesproken 

staat de noodzaak van de kosten vast en komt men in 

aanmerking voor bijzondere bijstand. Ook hiervoor is het 

convenant opgesteld. 

CDA --- --- --- 
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VSP J. Kleijnen Pamflet FNV 

Tijdens de begrotingsvergadering d.d. 6 november 2018 heeft 
wethouder Remy Meijers toegezegd dat hij het pamflet dat ik hem 
toen aangereikt heb van de FNV om de Sociale Werkplaatsen in te 
richten als Sociale Ontwikkelingsbedrijven onder de aandacht zou 
brengen van de aandeelhouders van WOZL.  

 Is dit reeds geschied en wat zijn de uitkomsten hiervan? 
 
Criteria Sociale Ontwikkelbedrijven zoals wij dit zien heb ik hier nog 
voor u bijgevoegd: 

 die de Wet Sociale Werkvoorziening (WSW) uitvoeren; 

 die mensen met een beperking vanuit de Participatiewet naar werk 
begeleiden (via detachering of in een dienstverband met de 
reguliere werkgever); 

 die beschut werk aanbieden (d.m.v. intern diverse werksoorten); 

 die gericht op het bieden van passend werk, rekening houdend met 
de mogelijkheden en beperkingen van de werknemer; 

 die een breed netwerk hebben van werkgevers, waar zij mensen 
naartoe begeleiden; 

 waar mensen werken die als geen ander weten hoe je iemand naar 
en tijdens werk begeleidt; 

 die naast matching en begeleiding, gericht zijn op ontwikkeling van 
de werknemers; 

 die kunnen dienen als springplank naar een volgende stap; 

 die dienen als vangnet wanneer dat nodig is; 

 waar geen werken zonder loon plaatsvindt (m.u.v. proefplaatsing 
volgens de daarvoor geldende regels); 

 waar de cao Participatiewet wordt toegepast voor mensen die 
beschut werken en voor mensen die worden gedetacheerd vanuit 
de Participatiewet.   

Bovenstaande onderdelen zijn allemaal aanwezig in een Sociaal 
Ontwikkelbedrijf. 
 
Beweegpas voor tien keer gratis sporten gemeente Valkenburg aan 
de Geul. 
Zoals u ongetwijfeld vernomen heeft, heeft de gemeente Eijsden-
Margraten sinds kort een beweegpas aan haar inwoners (vanaf 18 jaar) 

Het pamflet is nog niet onder de aandacht gebracht van 

WOZL. Reden daarvoor is dat er sindsdien slechts twee 

overleggen hebben plaatsgevonden. Bij één overleg kon 

de wethouder niet aanwezig zijn en het andere overleg 

ging over een onderwerp dat zo intens was, dat er geen 

ruimte was om ook dit nog te bespreken. Dit thema komt 

deze week aan de orde en de wethouder zegt toe het 

verzoek van de fractie VSP in te dienen; kijkende naar 

het overzicht dan doet de sociale werkplaats het meeste 

echter al. 

Alleen ten aanzien van de functies die nu door de sociale 

dienst worden geleverd wordt voorgesteld die terug te 

brengen naar de sociale werkplaats en dat is een grote 

discussie. Het is immers een sterfhuisconstructie en daar 

is bewust voor gekozen. Om dit te veranderen dient men 

een landelijke discussie te voeren. 

 

 

 

Reactie lid J. Kleijnen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anderhalf jaar geleden heeft de gemeente een sportpas 

voor schoolgaande kinderen geïntroduceerd en die pas is 

ook geldig voor volwassenen. Omdat de wethouder vindt 
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aangeboden, zodat als zij willen beginnen met sporten dit 10 keer 
gratis kunnen doen bij diverse verenigingen in de gemeente. Wij 
vinden dit een goed initiatief, wat in feite ook in onze gemeente 
ingevoerd zou moeten worden. Zeker gezien ook sporten en bewegen 
hoog op onze agenda staat. Het is goed voor de gezondheid, maar is 
ook goed voor onderlinge sociale contacten. Ook voor senioren zou dat 
een welkome aanvulling zijn. Tevens is het een laagdrempelige manier 
om erachter te komen welke vorm van bewegen het best past bij 
iemand. 

 Is het college bereid om te bekijken of zo een beweegpas ook in 
Valkenburg aan de Geul ingevoerd kan worden? 

dat hier tot dusver niet genoeg aandacht aan besteed is 

zegt hij toe de mogelijkheden van deze pas nogmaals bij 

de inwoners onder de aandacht te brengen. 

 

Reactie lid J. Kleijnen 

PGP --- --- --- 

VVD --- --- --- 

 


